
Zápis ze zasedání akademického senátu UK FTVS 

ze dne 14.10. 2008 

Přítomni (bez titulů): dle prezenční listiny 

Hosté (bez titulů):Bunc, Vindušková 

Program: 1. Kontrola zápisu – zápis ze zářijové schůze byl po zapracování úprav schválen 

(11 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 

2. Harmonogram přijímacích zkoušek na šk. rok 2009/2010 – návrh předložený na 

minulé schůzi proděkankou Vinduškovou byl schválen (11 pro, 0 proti, 0 se  

zdržel) 

3. Stipendia - návrh předložený na minulé schůzi proděkankou Vinduškovou byl 

schválen (11 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 

4. Využití střediska Stráž n. N. – E. Tlapáková (za EK AS) podala rozbor 

hospodaření střediska v letních měsících. Z předložených dokumentů vyplývá,  

že management FTVS není schopen vlastními silami vydělat částku, kterou  

požaduje po odborové organizaci za pronájem střediska v době LDT. 

AS doporučuje vedení FTVS uzavřít do konce roku 2008 smlouvu s odborovou  

organizací o pronájmu střediska po dobu LDT 2009 za finančních podmínek  

které nepřesáhnou smluvní částky za rok 2008 (13 pro, 0 proti, 0 se zdržel) 

5. Zpráva o VZ - předseda EK AS konstatoval, že komise nemůže z materiálů  

předložených vedením FTVS (přes opakované žádosti o dodání údajů v jiném  

formátu) překontrolovat hospodaření s finančními prostředky VZ. Předložená  

tabulka neumožňujezjistit , jak probíhá distribuce finančních prostředků na  

jednotlivá pracoviště. 

AS vyjádřil nesouhlas se zasláním přehledu finančních operací ve VZ na RUK  

bez projednání (schválení) AS. 



6. Kritéria přeřazování zaměstnanců do jiných kategorií pracovního poměru a  

jejich dodržování – děkan FTVS byl informován, že AS hodlá tuto problematiku  

zařadit na program některého z následujících zasedání.Při této příležitosti děkan  

vysvětlil mechanismus uznávání započitatelných výsledků a prohlásil, že po  

splnění kritérií je možné provést zpětnou změnu zařazení 

7. Různé  

–děkan seznámil AS s postupem prací jednotlivých komisí v rámci akreditace (reakreditace) 5 
studijních směrů v bakalářském studiu. Komise dále dostaly za úkol formulovat základní ideje 
pro akreditaci navazujícího magisterského studia. 

–interpelace katedry plaveckých sportů ohledně předpokládaných proporcí jednotlivých 
předmětů v rámci probíhajících příprav reakreditace studijního oboru TVS – předáno 
příslušné proděkance s požadavkem na odpověď do 31.10. 

–proděkanka dále zodpověděla dotaz na možnosti výuky samoplátců – ke změnám došlo 
vzhledem k tomu, že někteří předpokládaní studenti neobdrželi od cizinecké policie ČR víza a 
tudíž se změnil počet posluchačů-samoplátců 

–předseda Studentské komory oznámil, že Studentské komoře se dostávají stížnosti od 
studentů ohledně poplatků za doučovací lekce (gymnastiky, plaváni aj.). SK s tímto 
nesouhlasí, a to především s tím, jakým způsobem byly tyto informace oznámeny studentům, 
kdy se neobjevilo nic na internetu, jen se po fakultě objevilo několik nápisů s tímto 
oznámením, bez jakékoli odpovědné osoby za toto. SK se bude problematikou ohledně 
poplatků za doučovací lekce dále zabývat. 

–předseda SK dále informoval, že vedení fakulty za spolupráce členů SK vytváří dvě ceny za 
studium. Návrhy cen by měly být děkanem fakulty v nejbližší době předloženy k 
připomínkování či schvalování 

–předseda SK poděkoval členům SK za tvorbu a distribuci informačního letáku pro první 
ročníky 

–Na dotaz E. Tlapákové, která kritizovala novou vedením FTVS vytvořenou a vyžadovanou 
formu vyplňování pravidelných měsíčních formulářů vedoucími kateder, děkan seznámil AS s 
vývojem situace kolem formulářů, které vyplňují katedry při finančních operacích 

–plénum AS doporučuje předsednictvu, aby vypracovalo písemnou formu stanoviska k 
stávající (pro AS neuspokojivé) podobě komunikace mezi děkanem FTVS a AS.  

Zapsal: TůmaSchválil: Süss 

Přílohy: - vyúčtování-tábor.xls 

 


